
Zápisnica z 13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

27.5.2024 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,05 – 20,20 hod. 
Prítomní poslanci: Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana 

Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc.Ján Gerát, Miroslava Sihocká 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková  

Neprítomní poslanci:  

Hostia:    

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
1. Schválenie programu. 

2. Posúdenie vybudovania parkovacích státí na obecnom pozemku pri BD č. 226. 

3. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO na rok 2024. 

4. Prerokovanie kamerového systému na strelnicu. 

5. Prerokovanie a schválenie nájomnej zmluvy v bytovom dome č. 257 pre byt č.11. 

6. Prerokovanie žiadosti Jednoty dôchodcov na Slovensku, Základnej organizácie – Klubu 

seniorov v Kvačanoch. 

7. Prerokovanie žiadosti DHZ Kvačany. 

8. Prerokovanie cenovej ponuky na výmenu dreveného šindľa na Vežičke na Dlhej Lúke 

a zastávke Kultúrneho domu v Kvačanoch.  

9. Rôzne.  

10. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,05 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Starosta konštatoval, že prítomní sú 6 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku 

bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Annu Drbjakovú a Romana Lasáka. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana   

                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana   

                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Starosta informoval prítomných o tom, že na minulom obecnom zasadnutí bolo odsúhlasené 

vybudovanie parkovacích miest pri BD č. 226. Toto však podľa schválenej alternatívy nie je možné, 

nakoľko parcela, na ktorej budú vybudované parkovacie miesta, je veľká a nie je presne určené 

zameranie miest, ktoré je potrebné na vypracovanie nájomných zmlúv. Na obecný úrad bol doručený 

návrh zamerania parkovacích miest, ktorý je však len orientačný, treba spracovať geometrický plán, 

na základe ktorého budú spracované nájomné zmluvy. Najlepšie by bolo vybudovať parkovacie 

miesta z prostriedkov obce a následne spracovať nájomné zmluvy s vlastníkmi bytov v BD č. 226, 

ktoré pripraví právnik. Potom bude na dohode obecného zastupiteľstva, akú výšku nájmu odsúhlasia 

a na akú dobu bude nájomná zmluva uzatvorená. 

Príchod poslankyne Sihockej. 

Potrebné je však schválenie zrušenia uznesenia v plnom znení, ktorým sa odsúhlasilo, že parkovacie 

miesta si vybudujú vlastníci bytov na vlastné náklady. S týmto poslanci súhlasili, preto starosta 

prečítal návrh uznesenia: 



a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh zamerania parkovacích miest pred BD č. 226, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje zrušenie uznesenia č. 12/3/2024 bod č. 2 písm. a), b) c) v plnom 

znení. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana  

                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta obce informoval, že na obecný úrad boli doručené žiadosti na úľavu poplatku za 

komunálny odpad na rok 2024. Podľa schváleného Dodatku č. 3 k VZN č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za KO a DSO je poplatok za TKO pre občanov, ktorí sa na území obce 

nezdržiavajú vo výške 10 €. Tieto žiadosti poslanci zobrali na vedomie a poplatok schválili. Potom 

starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. MUDr. Andreja Piovarčiho o úľavu na 

poplatku za komunálny odpad na rok 2024,  

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady podľa § 24 Dodatku č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany na osoby: MUDr. 

Andrej Piovarči, MUDr. Eva Piovarčiová, Artur Piovarči a Oliver Piovarči, nakoľko sa dlhodobo 

zdržiavajú v zahraničí, 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana  

                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Jany Slotkovej o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2024,  

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady podľa § 24 Dodatku č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany pre Adama 

Slotku, nakoľko sa dlhodobo nezdržiava na adrese trvalého pobytu,  

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana  

                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

e) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Heleny Húskovej o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2024,  

f) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady podľa § 24 Dodatku č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany pre Helenu Sofiu 

Nalevankovú, rod. Húskovú a jej dcéru Chanel, nakoľko sa dlhodobo zdržiavajú v Holandsku, 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana  

                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

g) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Jána Ďuroňa o odpustenie poplatku za 

komunálny odpad na rok 2024, 

h) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady podľa § 24 Dodatku č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom 



poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany na osoby: 

Miroslava Ďuroňa a Jána Ďuroňa, nakoľko sa dlhodobo zdržiavajú v zahraničí. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana  

                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

i) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Márie Klepáčovej o uplatnenie úľavy na 

poplatku za komunálny odpad na rok 2024,  

j) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady podľa § 24 Dodatku č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany na osoby:  Mgr. 

Janu Caban-Klepáčovú a jej synov Etiena a Tadeusa a Ing. Petra Klepáča, nakoľko dlhodobo žijú 

v zahraničí, 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana  

                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 
k) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Eleny Štepaniakovej o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2024,  

l) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady podľa § 24 Dodatku č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany na Slavomíra 

Štepaniaka, nakoľko sa dlhodobo zdržiava v Maďarskej republike. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana  

                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starosta informoval prítomných, že kamerový systém na strelnici je potrebný, nakoľko nemáme 

prehľad, kto chodí strieľať, ani v akom počte, nakoľko sa niekedy zapíše 1 človek a prídu strielať 

viacerí. Boli situácie, keď prišli strieľať bez rezervácie ako aj bez zaplatenia poplatku. Preto poslanci 

poverili starostu obce, aby zabezpečil firmu na osadenie dvoch stĺpov na kamery. Do budúcna bude 

treba zmeniť aj prevádzkový poriadok, nakoľko si určité osoby dopredu zarezervujú celé dopoludnia 

a v ten deň, alebo deň – dva pred streľbami, si zmenia rezerváciu na 1 hodinu alebo ju celkom 

stornujú, čím blokujú rezervovanie strelnice potenciálnym strelcom. Starosta následne prečítal návrh 

uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie cenové ponuky na kamerový systém na strelnicu, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce zabezpečením osadenia stĺpov, uložením 

elektrického kábla a kamier. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana  

                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Starosta informoval prítomných, že na obecný úrad bola doručená žiadosť p. J. Kudzbela, na 

opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy na byt č. 11, nachádzajúci sa v BD č. 257. Zmluva sa 

uzatvára na 3 roky, s čím poslanci súhlasili, nakoľko si nájom platia načas a nemajú žiadne 

nedoplatky. Starosta následne prečítal návrh uznesenia:   



a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Júliusa Kudzbela o opakované uzavretie nájomnej 

zmluvy v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 11, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce podpísaním nájomnej zmluvy v bytovom dome B 12 

č. 257 byt č. 11 s p. Júliusom Kudzbelom na 3 roky. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana  

                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta ďalej informoval, že na základe odporúčania obecného zastupiteľstva, bola na obecný 

úrad doručená žiadosť Klubu seniorov v Kvačanoch o finančný príspevok vo výške 1.500 €. S touto 

sumou poslanci súhlasili. Obecný úrad bude preplácať bločky do tejto sumy, ktoré budú použité na 

chod a činnosť Klubu seniorov. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Jednoty dôchodcov na Slovensku, Základnej 

organizácie – Klubu seniorov v Kvačanoch o finančný príspevok v sume 1.500 €, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje finančný príspevok vo výške 1.500,00 € pre Jednotu dôchodcov 

na Slovensku, Základnú organizáciu – Klub seniorov v Kvačanoch. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana  

                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7. Starosta informoval prítomných o doručenej žiadosti o finančný príspevok DHZ Kvačany pri 

príležitosti 100-výročia písomnej zmienky vo výške 2.000 €, ktoré budú použité na prípravu osláv, 

nákup vychádzkových uniforiem pre ženy, ako aj stuhy a reklamné predmety. Oslavy sa uskutočnia 

v sobotu 29.6.2024. Poslanci s uvedenou sumou súhlasili. Schválilo sa aj rozpočtové opatrenie obce, 

ktoré riešilo presun finančných prostriedkov pre Klub seniorov a oslavy DHZ Kvačany. Starosta 

prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť DHZ Kvačanoch o finančný príspevok v sume 

2.000,00 € na oslavy 100. výročia jeho založenia, ktoré sa uskutočnia 29.6.2024,  

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje finančný príspevok vo výške 2.000,00 € pre DHZ Kvačany, 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 3/2024 a schvaľuje 

rozpočtové opatrenie OcÚ č. 3/2024 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana  

                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

8. Starosta informoval poslancov, že na obecný úrad boli doručené cenové ponuky na výmenu 

dreveného šindľa na vežičke na Dlhej Lúke a autobusovej zastávke kultúrneho domu od Jozefa 

Čendulu. V cenovej ponuke je zahrnutý aj sponzorský dar od PSU Kvačany vo výške 400 €.  

Starosta informoval, že treba schváliť použitie rezervného fondu na spomínanú výmenu šindľa. 

Starosta prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie cenové ponuky na výmenu dreveného šindľa na vežičke 

na Dlhej Lúke a zastávke Kultúrneho domu Kvačany od Jozefa Čendulu – VATROVÁ, so sídlom 

Kvačany 230, 032 23 Liptovská Sielnica v sume 3.695,00 €  (1.820,00 + 1.875,00) 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje cenové ponuky od Jozefa Čendulu na výmenu dreveného šindľa 

na vežičke na Dlhej Lúke a zastávke Kultúrneho domu Kvačany, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie rezervného fondu na výmenu dreveného šindľa. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana  



                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

9. Starosta informoval prítomných, že sme objednali nový kontajner na cintorín v Kvačanoch, 

nakoľko na starom kontajnery odpadlo dno. Ďalej informoval, že oprava mosta a zhotovenie 

zábradlia na moste k rodinnému domu p. Bačovej stálo 9.215 €. Treba schváliť použitie rezervného 

fondu. Starosta prečítal návrh uznesenia:   

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o oprave mosta a zhotovenie zábradlia na 

moste k SČ 84 – p. Bačová  

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie rezervného fondu na opravu mosta a zhotovenia 

zábradlia na moste k SČ 84, 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 2/2024 a schvaľuje 

rozpočtové opatrenie OcÚ č. 2/2024 v pôvodnom znení návrhu, 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana   

                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta informoval o cenovej ponuke na solárne lampy. Nakoľko je potreba umiestnenia verejného 

osvetlenia v lokalite Trávniky, poslanci sa zhodli na objednaní 4 ks solárnych lámp do doby, kým sa 

zrealizuje verejné osvetlenie. Lampy by sa osadili podľa stavebného povolenia, ktoré je vydané na 

umiestnenie verejného osvetlenia a projektovej dokumentácie. Išlo by o lampy č. 2,4,5 a 6. Starosta 

prečítal návrh uznesenia: 

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje osadenie 4 ks solárnych lámp v lokalite Trávniky (podľa 

projektovej dokumentácie stĺp č. 2,4,5,6). 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana  

                                                Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Ďalej informoval o doručení cenovej ponuky na merač rýchlosti v sume 2.961,60 €. Poslanci sa po 

krátkej diskusii zhodli na tom, že merač rýchlosti sa v súčasnosti kupovať nebude. Poslanci sa 

informovali, v akom štádiu je realizácia nového asfaltu na novej ulici. Starosta informoval, že na 

verejnom obstarávaní sa pracuje a cena na spracovanie verejného obstarávania je vo výške 1.200 €. 

Ďalej sa informoval, či ideme vybavovať stavebné povolenie na nadstavbu na jedáleň, nakoľko vyšla 

druhá výzva, kde bola oproti prvej výzve navýšená suma. Poslanci súhlasili s prípravou stavebného 

povolenia, lebo je možné, že do tejto výzvy sa neprihlásime, ale môže vyjsť iná a už bude stavebné 

povolenie pripravené. Poslankyňa Odleváková sa informovala, či je potrebná búdka na ihrisku TJ 

Družstevník, nakoľko je v havarijnom stave. Treba osloviť predsedu TJ Družstevník Kvačany, aby si 

išiel pozrieť vybavenie, ktoré sa tam nachádza a je potrebné ju zrušiť.      

   

10. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného programu, 

všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 20,20 hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce:  

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň      ....................................... 

 



 

Overovatelia:  

     

Anna Drbjaková                 ........................................ 

 

Roman Lasák                      ........................................ 


